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Oyuncu Menajerliği sistemi Dünyada ve ülkemizde sporun vazgeçilmez unsurlarından bir 

tanesidir. Takımların oluşturulmasında oyuncuların takımlarla buluşturulmasında önemli roller 

oynamaktadır. Ve menajerlik şirketleri bu işlerden büyük paralar kazanmaktadırlar.  

 Ülkemizin voleybol ligleri kadınlarda ve Erkeklerde dünyadaki en iyi oyuncuların oynamak için 

en üst sıradaki liglerin başında geliyor. 10 yıldan daha önce ülkemize genellikle Rus bayan ve erkek 

oyuncular gelirlerdi. Bunlarda ununu elemiş eleğini asmış oyuncular olurlardı.  Fakat günümüzde 

dünyanın her ülkesinden en iyi oyuncular liglerimizde oynamakta. Örneğin Erkeklerde olimpiyat 

şampiyonu olmuş Fransa takımının ilk altı oyuncusunun üç tanesi ligimizde oynuyor. Dünyanın en iyi 

antrenör kabul edilen Daniele Santarelli Kadın milli takımımızın antrenörü. 

 Bu kadroları ülkemizde getiren menajerlik şirketleri gerçekten iyi işler çıkartıyordu fakat son 20 

gündür daha sezonun yarısında iken Avrupa kupalarında takımlarımız final guruplarında kalmışken aslı 

olan yada olmayan bir çok transfer dedikodusunu medyaya servis ediyorlar. Bu konudaki düşüncem 

piyasayı kızıştırmak. Ama bu yaptıkları takımlarımıza zarar veriyor. Transfer işi önceki yıllarda maçlar 

biter antrenmanlar biter ve o zaman başlardı. Şu anda dedikodu medyası kaynıyor herkes bir yerlerle 

anlaşıyor. Herkes bir takıma transfer oluyor. Kulüplerde bu konuda çok fazla bir resmi açıklama yok fakat 

maçlar devam ederken oyuncuların kafasını bulandırmak hiç etik değil.  

 Bunun en yakın örneğini Aksaray’ın Kuzey Boru takımında gördük. Takımın pasör çaprazı Anna 

Lazareva (şu anda ligde sayı üreten oyuncu) hakkında İstanbul Bahçeli Evler Belediye takımına gidecek 

diye bir söylenti çıkarıldı. Takım İtalya takımı ile Avrupa kupasında çeyrek final oynuyordu ilk maçı 

Aksaray’da çok iyi bir maç sonucunda 3-1 kazanıştı söylenti tam bu arada çıktı ve İtalya’daki maçı çok 

kötü bir oyunla 3-0 ardından altın seti de kaybederek elendi. Maçta lazereva berbat oynadı.  

 Şu anda Boşkoviç, Hande,  Magdalena Stysiak, gibi ligimiz için değerli bir çok oyuncu ile ilgili 

transfer dedikoduları aldı başını gidiyor. Bu söylentilerin lig bitmeden çıkması takımlarınızın ve gerek 

hakkında transfer dedikoduları çıkan gerek takımdaki diğer oyuncularınızın performanslarını kötü 

yönde etkiliyor.   

 Sayın oyuncu menajerlik şirketleri böyle yapmayın daha fazla para kazanabilmek için Türk 

voleyboluna zarar veriyorsunuz. Eczacıbaşı, Fenerbahçe, Eczacıbaşı Takımlarımız mevcut kadroları ile 

CEV Avrupa kupası final guruplarını oynayacaklar.  

 Bir diğer sorun ise bu tür söylentiler ile piyasayı yükseltip daha yüksek transfer ücretleri talepleri 

var özellikle Zeren spor gibi takımlar transfer dengesini bozarak diğer takımlarında yapısı üzerinde 

olumsuz etkiler peşindeler. Geçmiş yıllarda Futbolda, basketbolda da bu tür takımlar çıktı transfer 

piyasalarının bütün dengelerini bozdu fakat şu anda hiçbir ortalıkta yok.  

 Buradan oyuncu menajerlik şirketlerine seslenmek istiyorum. Transfer sezonu gelmeden bu 

söylentileri yaymayın, maddi konularda oyuncu transfer dengelerini bozmayın. Eğer kantarın topuzunu 

kaçırırsanız birkaç yıl sonra ülkemizdeki voleybola destek verecek takım kuracak kulüp kalmaz. Hepimiz 

kapılarınıza kilit vurursunuz. 

 Bu haftaki yazıma burada son verirken hepimize sağlıklı günler diliyorum 

  



https://www.noktagazetesi.com.tr/yazarlar/ahmet-san/birileri-bu-menajerlere-dur-desin-futbolu-

bitirdiler-sirada-voleybol-mu-var-315682 
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